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Protokoll	13-2020	fört	vid	styrelsemöte	med	Svenska	Pudelklubbens	Centralstyrelse		
den	24	oktober,	kl	10.30–14.00	via	videolänk	

	
Närvarande:		 Fredrik	Nilsson,	ordförande		
	 Lena	Petri,	vice	ordförande	
	 Freddie	Gudmunds	Dandemar	
	 Mona	Plånborg	Grenholm	
	 Sonja	Hagelberg		
	 Beatrice	Utterström	
	 Charlotte	Sandell	
	 Christina	Anehagen	(t.o.m.	§	200	Kommittéer,	Avelskommittén)	
	 Susanne	Gustafsson	
	 Malin	Hult,	suppleant	
	 Aleksandra	Palumbo,	suppleant	
	
Anmält	förhinder:	 Denise	Lundholm	
	 Anna	Johansson,	suppleant	
	
	
Vid	protokollet:	 Sonja	Hagelberg	
	 Innehåller	§§	187–204	
	
	
	
§	187	Mötets	öppnande	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	hälsade	alla	välkomna.	
	
	
§	188	Fastställande	av	dagordning	
Dagordningen	fastställdes.	
	
	
§	189	Val	av	justerare	
Mötet	valde	Beatrice	Utterström	till	justerare.	
	
	
§	190	Föregående	mötesprotokoll	
Protokoll	nr	12-2020	gicks	igenom,	godkändes	och	lades	till	handlingarna.	
	
	
§	191	Ekonomi	
Ekonomin	ser	bra	ut.	Webbförsäljningen	har	gått	bra.	Väntar	på	ersättning	från	Svedea.	
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Fråga	kommit	fram	om	bidrag	för	ökade	kostnader	för	utställningar	under	pandemin,	t.ex.	ökad	
lokalhyra.	Beslut	att	vid	behov	hjälpa	avdelningarna.	För	att	äska	pengar	ska	budgeten	samt	utfall	
med	resultatrapport	skickas	in	efter	årsavslutning.		
	
	
§	192	Medlemsrapport	
Rapport	för	oktober	kommer	först	i	början	på	november,	men	medlemsantalet	fortsätter	att	stiga	lite	
grann.	Nya	ägare	av	pudel	i	SKK	är	46	st.	
Har	tagit	kontakt	med	SKK	angående	gåvomedlemskap.	Vi	arbetar	med	att	hitta	en	praktisk	lösning	
på	detta.	
	
	
§	193	AU-beslut	
Webbseminarium	anordnat	av	norra	avdelningen	för	hela	pudelklubben.	Vi	godkänner	kostnaden	på	
999	kr	till	föreläsaren.	
AU-beslut	att	avboka	Scandic-konferensen	på	grund	av	ökad	spridning	av	covid-19.	
	
	
§	194	Rapporter	
Ordförande	Fredrik	Nilsson	

• Medlem	om	manusstopp	Pudelnytt	
• Medlem	har	åsikter	om	ordförandes	rader	

	
	
§	195	Inkomna	skrivelser	
Nr	 Ärende	 Bilagor	 Hantering	 Förslag	att	ta	upp/	

sammanfattning	

1	 SKK	CS	nr	6-2020	 1a	bilaga	-	SKK	
CS	nr	6-2020	

Skickad	till	
avdelningarna	

Tagit	del	av	

2	 Fråga	ang	
uppfödarlistorna	

	 	
	

Besvarad	av	Lotta	
Sandell	

Har	haft	en	bugg	i	
vårt	system.		

3	 Exteriördomare	uttagna	
till	allroundutbildning	

	 Skickad	till	
avdelningarna	

Tagit	del	av.	

En	pudeldomare	
upptagen	som	
allrounder.	

4	 Bestilling	 	 Lena	Petri	har	
tillsammans	med	
Susanne	Gustafsson	
klarat	av	detta.	

Svårt	med	betalning	
från	Norge	i	
webbshop.	

5	 Anmäl	
exteriörbedömning	

	 Skickad	till	
avdelningarna.	

Beslut	att	om	SPK	
anordnar	exteriör-
bedömning	ska	det	
vara	bara	för	vår	
egen	ras	samt	att	
bedömare	bör	vara	
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en	rasspecialist	för	
att	behålla	
kvaliteten.	Om	
andra	raser	ska	
bedömas	vid	
samma	tillfälle	bör	
vi	försöka	hålla	det	
inom	grupp	9.		

6	 Offertförslag	från	
Ljungbergs	Tryckeri	-	
Pudelnytt	4nr	år	

6a	bilaga	-	
OFFERT	230347	

	 Uppdrogs	till	Sonja	
Hagelberg	att	svara	

7	 SLU	-	Forskningsnyheter	
oktober	2020	

	 Skickad	till	
avdelningarna,	
webbmaster	och	avels-
kommittén	

TBE	hos	hund	i	
Sverige	

8	 Betalning	 	 	 Besvarad	av	kassör	

9	 Hanhund	för	avel	 	 Besvarad	av	Lotta	
Sandell	

För	kännedom	

10	 10	SKK	-	info	ang	
hunduppfödarutbildning	i	
cirkelform	

10a	bilaga	-	
CORONAPANDE
MIN	OCH	SKKS	
UPPFÖDARUTBI
LDNING	I	
STUDIECIRKELFO
RM	

Skickad	till	
avdelningarna	och	
webbmaster.	

För	kännedom	

11	 Protokoll	11-2020	några	
undringar	

	 Tagit	del	av	 	

12	 Vi	uppdaterar	PHP	på	
pudelklubben.se	

	 	 För	kännedom	

13	 Den	2	november	
uppgraderas	våra	
webbservrar	

	 	 För	kännedom	

14	 Artikel	-	UKK	informerar	 16a	bilaga	-	
Följebrev	till	
artikel	
Pudelklubben	
201023	(1)	

16b	bilaga	-	
Artikel	

Skickad	till	
avdelningarna,	
valphänvisningen,	
avelskommittén	och	
webbmaster.	

Beslut	att	skriva	att	
uppgifterna	är	
felaktiga.	Charlotte	
Sandell	har	redan	
besvarat	artikeln.		
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§	196	Protokoll	från	avdelningarna	
Norra:	–	
Västra:	protokoll	nr	9-2020	
Mellan:	–	
Södra:	–	
	
	
§	197	SKK-protokoll	och	information	
Direkt	från	SKK:	CS	6-2020.	
Alla	ledamöter	hade	till	mötet	fått	en	sammanställning	med	utdrag	av	aktuella	SKK-protokoll	från	
Sonja	Hagelberg	för	genomläsning:	DK	nr	4-2020,	JhK	nr	3-2020,	KHM	nr	3-2020,	KUS	nr	5-2020	och	
UtstK	nr	6-2020.	
	
	
§	198	Verksamhetskonferensen	
Allt	är	klart	och	vi	kommer	att	behandla:	
Organisationen	i	SPK.	Viktigt	med	samarbete,	att	vi	är	en	klubb.	
Hur	vi	behåller	våra	medlemmar	och	hur	vi	profilerar	oss	utåt.	Vi	måste	få	hjälp.	Det	är	hela	klubbens	
ansvar.	
Svedea.	
Snabba	frågor:	

-	 Medlemshantering;	västra	vill	ha	de	gamla	listorna	så	att	man	kan	följa	medlemsstatistiken;	
Christina	Anehagen	kommer	att	ta	bort	de	gamla	filerna	dock.	

-	 Tidningen	(se	beslut	från	SPK	CS	protokoll	nr	12-2020).	
-	 Sponsor	för	hundmat.	
-	 Gamla	pudelfullmäktigebeslut.	
-	 Kursverksamhet	–	renrasiga	hundar	–	medlemmar;	blandraser	är	med	på	kurser	tack	vare	

medlemskap	i	SPK,	för-	och	nackdelar.		
-	 Handboken.	Remiss	först	till	CS,	sedan	avdelningarna.	CS	skriver	sin	del	och	avdelningarna	sin	

del.	Beslutade	att	följa	tidsplanen	Malin	föreslog	där	vi	börjar	med	vad	handboken	ska	
innehålla.	

-	 Utställningar.	
- Utvärdering	av	utställningar	under	covid-19-pandemin.	Vi	gör	utvärdering	inom	SPK	detta	år	

och	vad	vi	ska	tänka	på.	
- Pudelnationalen.	
- Pudel-SM.	
- SAR.	

	
	
§	199	Pudelnationalen	2021	
Inte	mycket	som	händer	just	nu.	Domarinbjudningarna	klara.	Uppdrogs	till	Fredrik	Nilsson,	Lena	
Petri,	Susanne	Gustafsson	och	Aleksandra	Palumbo	att	gå	igenom	offerten	för	platsen	och	jämföra	
med	föregående	år.	
	
	

Pudelklubben	
201023	ALUE	(1)	

15	 Omplacerad	toypudel	 	 Besvarad	av	Lotta	
Sandell	
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§	200	Kommittéer	
Avelskommittén	

- Skrivelse	från	SKK	om	uppfödning.	Vi	reviderar	innan	vi	publicerar	det.	Beslut	att	Charlotte	
Sandell	skriver	under	avtal	angående	att	få	uppfödaradresser	från	SKKs	ägarregister.	
Uppdrogs	till	Charlotte	Sandell	att	skriva	ett	förslag	till	svar.	

- Lathund	för	urval	av	avelshund.	
- Hur	man	ska	tänka	som	uppfödare.	
- Vi	måste	vara	lite	mer	tillmötesgående	mot	blivande	valpköpare.	
- Vi	fortsätter	att	arbeta	med	prcd-testerna,	passa	på	att	testa	även	det.	Om	test	för	rcd-4	är	

gjort,	skicka	in	till	avelskommittén.	
	
Kommittén	för	information,	media	och	marknadsföring	
a)	Facebook/Instagram	
Fungerar	bra	med	mycket	positiv	feedback.	Drygt	7	000	medlemmar	på	Facebook	och	1	000	drygt	på	
Instagram.	Stort	intresse	att	köpa	pudel	och	många	frågor	runt	detta.	
	
b)	Hemsidan	
Reportaget	har	fått	mycket	positiv	feedback.	Hans	Rosenbergs	text	blev	mycket	delad.	Upp-
dateringen	för	hemsidans	plattform	borttagen	tills	buggarna	rättats	till.	
	
c)	Nyhetsbrev	
Gavs	ut	för	någon	vecka	sedan.	Planera	ett	nytt	nyhetsbrev	till	avdelningar.	Uppdrogs	till	Charlotte	
Sandell	att	i	nyhetsbrev	till	avdelningarna	skriva	lite	om	exteriörbedömningen	och	brevet	från	UKK.	
Även	om	påminna	om	att	utse	den	person	som	ska	få	förtjänsttecken	samt	att	ansökningar	nu	ska	
göras	för	utställningar	2023.		
	
d)	Pudelnytt	
Arbetet	fortgår.	Charlotte	Sandell:	avelskommittén	måste	uppdateras;	behöver	några	sidor,	
avelslathund	t.ex.	Annons	för	webbshopen.	
	
Marknadsföringsgruppen	
Försöker	att	få	tag	på	ombudens	uppgifter.	Inte	mycket	har	hänt	med	filmen.	Fler	kontakter	finns	
med	filmare.	Inte	mycket	material	av	god	kvalitet.	Förslag	att	fråga	efter	filmer	på	Facebook?	
Gruppen	för	arbetande	pudlar	planerar	att	göra	småfilmer.	Film	från	Pudelnationalen,	Pudel-SM	och	
även	pudelläger	är	önskvärt	så	småningom.	
	
Utställningskommittén	
Inget	att	rapportera.	
		
Kommittén	för	arbetande	pudlar	
- Presentation	av	gruppens	tankar	
Presentation	av	lite	olika	grenar	med	bilder	och	även	valpar	och	BPH	är	det	tänkt.	Presentation	av	
Denise	Lundholm	och	Ulrika	Gill.	Lena	Petri	nu	med	också	i	gruppen	som	resurs/bollplank.	Beatrice	
Utterström	kontaktar	Denise	Lundholm	om	att	vara	med	i	gruppen.	Beatrice	vill	dock	behålla	frågan	
om	SAR	i	avelskommittén.	Har	gruppen	filmer	som	kan	användas	av	marknadsföringsgruppen?	
	
	
§	201	Övriga	frågor		
Inga.	
	
	
§	202	Finns	det	något	som	inte	får	offentliggöras	innan	justering?	
Nej.	
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§	203	Kommande	möten	
•	19	november	(videolänksmöte)	
•	8	december	(videolänksmöte)	
Förslag	på	möten	2021:	
•	14	januari	
•	11	februari	
•	11	mars	
	(Sista	dagen	för	motioner	den	6	mars.	PF	2021	10-11	april)	
	
	
§	204	Avslutning		
Fredrik	Nilsson	tackade	ledamöterna	och	avslutade	mötet.	
	
	
Vid	protokollet:	

	

	 ___________________________	 	

Sonja	Hagelberg	

	

Justeras:	

	

	 ___________________________	 	 	___________________________	 	

Fredrik	Nilsson,	ordförande	 Beatrice	Utterström,	av	mötet	vald	justerare	


